
Zi importantã
pentru primarul
anului, Valentin
Vrabie 

Valentin Vrabie împlineºte
astãzi 46 de ani.
Realizãrile primarului din
Peºtera ºi refuzul lui de a
face compromisuri au fost
recunoscute atât pe plan
local, cât ºi la nivel
naþional.  În prima zi a
anului 2012, ºeful autoritãþii
locale a primit din partea
realizatorului TV Cristian
Brancu ºi a soþiei sale, în
cadrul Galei Premiilor
Confidenþial, distincþia de
„Cel mai eficient primar al
anului 2011“. 
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Am purtat discuþii cu
mai multe formaþiuni
politice ºi nu fac un
secret din asta, însã cel
mai probabil voi
candida independent ºi,
evident, m-ar ajuta sã
am ºi susþinere politicã
din partea partidelor,
altele decât cele care
formeazã Uniunea
Social Liberalã“, susþine
fostul prefect al
judeþului Constanþa,
Tit-Liviu Brãiloiu

Vezi ce avere are vameºul arestat
pentru luare de mitã ....................... 4

Cu un autoturism marca
Audi în parcare, maºinã
fabricatã în 2007 ºi
achiziþionatã prin intermediul
unui contract de vânzare
cumpãrare, salariatul Biroului
Vamal Constanþa Sud -
Agigea a contractat, în 2010,
un credit bancar în valoare
de „21400“, în declaraþie
nefiind trecutã moneda.

Negociatorii de mitã

2540 – „indicativul“ pentru Banias ...... 3
2540/1/2012 – acesta este
numãrul atribuit de judecãtorii Curþii
Supreme dosarului de corupþie
privind sistemul aºa-zis mafiot ce
ar fi cãpuºat porturile constãnþene.
Caz în care senatorul Mircea
Banias, dar ºi fostul secretar
general al Internelor, Laurenþiu
Mironescu, alãturi de zeci de alte
persoane, au fost trimiºi în
judecatã de procurorii anticorupþie. 

296

Eu cu cine votez? 

Primãria Constanþa nu mai are lipici la
candidaþi. Vezi cine intrã în cursã! ... 7

Alegerile locale din aceastã varã
nu par sã reprezinte, la
Constanþa, o mizã prea tentantã.
Asta pentru cã, spre deosebire
de scrutinul precedent, sunt
foarte puþini cei care au anunþat
cã vor intra în cursa pentru
Primãria Constanþa. 

Pionul comun – Paraschiva Barbu

Croazierele, reþelele
de socializare ºi
procesul
retrocedãrilor

Acuzaþiile ce i s-au adus Paraschivei
Barbu de cãtre procurorii DNA au fost
de „complicitate la infracþiuni asimilate
ºi în legãturã directã cu infracþiuni de
corupþie“.
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6Ochii soacrei pe strãzile din Cernavodã

Mariana Mircea astupã
gropile din oraº cu pavele
În campania electoralã din 2008, actualul
primar din Cernavodã, Mariana Mircea, îl
acuza pe contracandidatul liberal,
Gheorghe Hânsã, de faptul cã a pus pavele
pe trotuare ºi cã a furat mulþi bani fãcând

aceastã operaþiune. Istoria se repetã, având-o de
aceastã datã în rolul principal pe doamna primar,
care de la începutul lunii martie a inaugurat
operaþiunea „paveliada“.
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Preºedintele PDL Constanþa, Christian Gigi Chiru, a declarat cã este dispus
sã demisioneze din funcþiile deþinute dacã cererile sindicaliºtilor din Port nu
vor fi rezolvate „într-un interval de timp rezonabil“.

Cristian Gigi Chiru a fãcut acuzaþii foarte grave, spunând cã se vrea
externalizarea serviciilor din Portul Constanþa.  Preºedintele PDL Constanþa
a subliniat cã în Port sunt interese mari ºi a atras atenþia asupra faptului
cã din acþionariatul companiei fac parte statul (60%), Fondul Proprietatea
(20%), dar ºi municipalitatea (20%). Chiru a fãcut un apel cãtre premierul
Ungureanu, spunând cã afirmaþiile sale referitoare la renunþarea la funcþiile
din partid nu reprezintã „un ultimatum“. 

Chiru se declarã dispus
sã-ºi dea demisia

Continuare în pagina 8

Fostul prefect Brãiloiu a pus ochii pe scaunul lui Nicuºor Constantinescu

„Am susþinerea mai multor
partide ºi chiar a unei

pãrþi din USL“
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Brãiloiu spune cã vrea sã ajute la schimbare, dar
la rândul sãu are nevoie de sprijin. „Îl aºtept din
partea tuturor celor care vor ca judeþul Constanþa
sã mai însemne ºi altceva deloc afaceri cu eoliene
ºi cu bãlþi“, adaugã fostul prefect. La ultimele alegeri
parlamentare a scos un procent de 47% ºi afirmã
cã are datoria faþã de acei oameni sã revinã ºi sã

încerce sã le redea speranþa. „Dupã patru ani, deºi
încã nu mi-am anunþat oficial candidatura, oamenii
nu au uitat de mine. Am vãzut câteva sondaje, de
altele doar am auzit ºi aº putea pleca de la un 10-
12%, scor pe care alþi candidaþi nu-l, au deºi se
încãlzesc pe margine de ceva vreme“, mai spune
Tit-Liviu Brãiloiu.


